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Protokół Nr 9/2019  

z posiedzenia Komisji Społecznej Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 23 września 2019r. o godz. 13:30 

 

  

Obecni radni:            

1. Depczyński Kazimierz         

2. Gajda-Cikota Anna 

3. Komar Eugeniusz 

4. Kramarzewska Krystyna 

5. Nowak Wioletta 

 

 Przewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewska otworzyła posiedzenie 

komisji witając wszystkich przybyłych, informując jednocześnie, iż porządek posiedzenia 

przedstawia się następująco: 

1. Przygotowanie szkół i przedszkoli do roku szkolnego 2019/2020, analiza arkusza 

organizacyjnego szkół. 

2.  Założenia i wnioski do budżetu gminy na rok 2020. 

3.  Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w Rzepinie, która 

odbędzie się w dniu 26.09.2019r. 

4.  Uaktualnienie wniosków osób ubiegających się o przydział lokali mieszkalnych i socjalnych. 

5.  Sprawy różne. 

 

Pkt 1. Przygotowanie szkół i przedszkoli do roku szkolnego 2019/2020, analiza arkusza 

organizacyjnego szkół omówił Dyrektor Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w 

Rzepinie Pan Sławomir Kulczyński informując, iż rok ten był szczególny ponieważ wygaszane są 

gimnazja a do liceum jest nabór na w dwóch kierunkach:  po szkole podstawowej i po gimnazjum. 

W roku szkolnym 2018/2019 w szkołach na terenie gminy łącznie uczyło się 1188 uczniów w 56 

oddziałach co średnio stanowiło 21,2 dzieci na jeden oddział. Od 1 września 2019r. będzie 1240 

uczących się osób, to jest o 52 uczniów więcej. W przedszkolach w ubiegłym roku było 352 

przedszkolaków natomiast w tym roku szkolnym jest ich 356  w 15 oddziałach. W chwili obecnej 

przygotowywany jest wniosek o wypłatę rezerwy na zwiększone zadania oświatowe, który będzie 

przekazany do Ministerstwa Edukacji Narodowej. Przygotowywany jest również wniosek na 

adaptacje pomieszczeń szkolnych, które powstały w wyniku remontu. 
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 Pani Halina Bakan Wicedyrektor Publicznej Szkoły w Kowalowie przedstawiła informacje 

o przygotowaniu szkoły do roku szkolnego 2019/2020. W Kowalowie są 2 oddziały przedszkolne 

i 13 oddziałów w szkole podstawowej. Szkołę opuściły 2 oddziały klas 8 i 1 oddział byłego 

gimnazjum. W ubiegłym roku szkolnym było 298 uczniów, w oddziale przedszkolnym 43 

przedszkolaków, a w szkole podstawowej 235 natomiast w oddziale gimnazjalnym 20 uczniów. 

W tym roku szkolnym jest 273 w oddziale przedszkolnym, 38 przedszkolaków i w szkole 

podstawowej 235 uczniów. W szkole pracuje 33 nauczycieli, dwie osoby przebywają na urlopie 

zdrowotnym, trzy osoby przebywają na urlopie macierzyńskim. Pięć osób pracuje w niepełnym 

wymiarze czasu pracy na ½ etatu. Obsługa to 7 pełnych etatów w tym ½ etatu jako pomoc do 

przedszkola oraz ½ etatu jako opiekun hali sportowej. Jedynym problem jest na obecną chwile 

brak dożywiania dodaje, Pani Wicedyrektor. 

  Kolejną jednostką o której przygotowaniu do roku szkolnego 2019/2020  poinformowała 

Pani Dyrektor Alina Larek jest Przedszkole Samorządowe Nr 3 w Rzepinie „Jarzębinka”. W 

obecnym roku zatrudnionych jest 10 nauczycielek na cały etat, w tym 1 pracownik jest na urlopie 

zdrowotnym i 1 pracownik na  urlopie macierzyńskim. W te miejsca zatrudnione zostały 2 osoby 

z tego jeden pracownik został zatrudniony na cały etat a kolejny na 16/22 etatu. Zatrudnieni są też 

nauczyciele na część etatu bądź na odrębną umowę: nauczyciele religii, języków obcych, 

logopedii, rytmiki i nauczyciel wspomagający. Do pomocy zatrudnionych jest 14 pracowników. 

Na ten rok szkolny zostały złożone 162 wnioski, natomiast w chwili obecnej zapisanych jest 159 

dzieci. 

 Pani Anna Kołodenna Dyrektor Przedszkola Samorządowego Nr 2 w Rzepinie 

poinformowała, iż przedszkole zatrudnia 13 nauczycieli w tym katechetkę, 16 pracowników 

administracji i obsługi w tym woźnego. W przedszkolu obecnie jest 162 dzieci w wieku od 3 do 6 

lat w siedmiu grupach (oddziałach). W przedszkolu prowadzone są dodatkowe zajęcia takie jak: 

rytmika, język angielski, logopedia oraz zajęcia z oligofrenopedagogiki.  

 Pani Ewa Winiarczyk Dyrektor Zespołu Szkół w Rzepinie przedstawiła informację 

dotyczącą przygotowania szkoły do roku szkolnego 2019/2020, z której wynika iż, rok szkolny 

rozpoczął się zgodnie z planem choć bardzo intensywne przygotowania trwały już od wakacji, a 

związane to było z podwójnym naborem. Do Liceum przyjętych zostało 220 uczniów do ośmiu 

klas pierwszych. W tej chwili szkoła liczy 1000 uczniów w 43 oddziałach w tym 5 oddziałów 

integracyjnych a w każdym z nich jest nauczyciel wspomagający. W szkole zatrudnionych jest 89 

nauczycieli wszystkich z pełnymi kwalifikacjami, często z dodatkowymi kwalifikacjami, 

większości z nich to nauczyciele dyplomowani. 27 pracowników administracji i obsługi. Przy 

szkole działa internat i stołówka z której wydawanych jest 350 posiłków. W związku z tym, iż nie 
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wszyscy uczniowie mieszczą się w internacie w Rzepinie, część uczniów a dokładnie czterdziestu,  

mieszka w internacie przy Technikum Leśnym w Starościnie, w chwili obecnej czekamy na 

modernizację internatu w Rzepinie. Zostały utworzone nowe gabinety lekcyjne, przegląd placu 

zabaw, prace konserwatorskie i malarskie. Z rządowego programu została wyremontowana 

stołówka. 

 Pani Dyrektor Anna Kołodenna wraz z Panią Dyrektor Aliną Larek zwróciły się z prośba 

do Burmistrza o możliwość zatrudnienia sekretarek, argumentując ciągły wzrost pracy co 

przedkłada się na dodatkowe prace biurowe. 

 Pani Przewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewska poruszyła temat 

dotyczący podwyżek za wychowawstwo w przedszkolach. W związku z brakiem podwyżek dla 

nauczycieli przedszkoli, radna Krystyna Kramarzewska zaproponowała aby zwiększać 

sukcesywnie dodatki chociaż po 20 zł. rocznie. 

  Radna Wioletta Nowak, zwróciła się do Pana Sławomira Kulczyńskiego Dyrektora ZEAS 

w Rzepinie z pytaniem jak od strony prawnej wygląda temat dotyczący podwyżek dla nauczycieli 

przedszkola? Radna Wioletta Nowak dodaje, że zarówno nauczyciele szkół jak i przedszkoli 

zatrudnieni są w oparciu o kartę nauczyciela.  

  Dyrektor ZEAS odpowiedział, iż w rozporządzeniu mowa jest o klasach szkolnych, w 

związku z czym wystąpiliśmy o interpretację tych przepisów do Związku Gmin Lubuskich i jeżeli 

będzie interpretacja ogólna obowiązująca w całym województwie wtedy będziemy ją stosować. 

 

Pkt 2. Założenia i wnioski do budżetu gminy na rok 2020. 

 

Przewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewska poruszyła temat dotyczący remontu 

ulicy Dworcowej, radna pyta a co z pozostałymi ulicami, które miały być również remontowane? 

- ulica Zachodnia i ulica Zielona. 

Burmistrz Sławomir Dudzis poinformował, że w ubiegłym roku złożony został wniosek na 

dofinansowanie ulic Dworcowej, Celnej, Zielonej i Zachodniej, dofinansowanie otrzymaliśmy ale 

nie znaleźliśmy wykonawcy, który podjął by się tej inwestycji, dlatego też dofinansowanie 

musieliśmy zwrócić dla Wojewody. W tym roku złożyliśmy wniosek                           o 

dofinansowanie remontu ulicy Dworcowe i również otrzymaliśmy to dofinansowanie. Natomiast 

jeśli mowa o ulicy Zielonej, Zachodniej i Celnej to również złożone zostały dwa wnioski i są one 

rozpatrywane przez pracowników Wojewody i liczymy na to dofinansowanie. 

 Radna Anna Gajda-Cikota zwróciła się z pytaniem do Burmistrza, czy jest możliwe aby 

inwestycja związana z budową przedszkola w Kowalowie ruszyła w 2020r. 
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Burmistrz Sławomir Dudzis odpowiedział, że jeżeli znajdziemy jakieś dofinansowanie, to na 

pewno ruszymy z budową przedszkola. 

 

Pkt 3. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej w 

Rzepinie, która odbędzie się w dniu 26.09.2019r. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowe omówiła Pani Małgorzata Barwińska 

Skarbnik Gminy Rzepin. 

 W przedstawionym projekcie uchwały proponuje się zwiększenie łącznej kwoty 

planowanych dochodów o kwotę: 219.555,00 zł. Zwiększa się dochody bieżące o kwotę: 

219.555,00 zł. w rozdziale 75801 § 2920 Subwencje ogólne z budżetu państwa o kwotę: 

209.039,00 zł. w rozdziale 80101 § 0960 Wpływy z otrzymanych spadków, zapisów i darowizn w 

postaci pieniężnej o kwotę: 10.516,00 zł. 

Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę: 219.555,00 zł. Zwiększa się wydatki 

bieżące o kwotę: 223.005,70 zł w tym: w rozdziale 80101 § 4240 Zakup środków dydaktycznych 

i książek o kwotę: 10.516,00 zł. w rozdziale  90002 § 4300 Zakup usług pozostałych o kwotę: 

209.039,00 zł. w rozdziale 92105 § 4210 Zakup materiałów i wyposażenia. Fundusz sołecki –

Sołectwo Radów o kwotę: 450,70 zł. w rozdziale  92105 § 4220 Zakup środków żywności. 

Fundusz sołecki –Sołectwo Sułów o kwotę: 3.000,00 zł. 

Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę: 126.000,00 zł w tym: w rozdziale 70004 § 6050 

Modernizacja instalacji centralnego ogrzewania w mieszkaniach komunalnych o kwotę: 

120.000,00 zł. w rozdziale 75085 § 6050 Modernizacja pomieszczeń biurowych w Zespole 

Ekonomiczno-Administracyjnym Szkół w Rzepinie o kwotę: 6.000,00 zł 

Zmniejsza się wydatki o kwotę: 129.450,70 zł.  

 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do dzierżawy części nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Rzepin przedstawiła Pani Joanna Pych Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej i Nieruchomościami informując, iż przedstawiony projekt uchwały zakłada 

wyrażenie zgody na wydzierżawienie na okres 10 lat części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Rzepin, położonej w Rzepinie, ujawnionej w księdze wieczystej nr GW1S/00028353/6, o 

powierzchni 7,8300 ha stanowiącej Jezioro Długie z przeznaczeniem na rozwój i popularyzację 

wędkarstwa na terenie Gminy Rzepin. Ponadto w przedstawionym projekcie uchwały proponuje 
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się zwolnienie Burmistrza Rzepina z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w drodze 

przetargu. 

 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na lokal użytkowy 

stanowiący własność Gminy Rzepin  przedstawiła Pani Joanna Pych Kierownik Referatu 

Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomościami informując, iż przedstawiony projekt uchwały 

zakłada wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu na okres 10 lat lokalu użytkowego o pow. 

82,15 m2, usytuowanego w budynku przy ul. Bohaterów Westerplatte 47 w Rzepinie, na rzecz 

dotychczasowego Najemcy. 

Proponuje się zwolnienie Burmistrza Rzepina z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości w 

drodze przetargu. 

 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia informacji o ujawnionych okolicznościach, 

wskazujących na naruszenie dyscypliny finansów publicznych przedstawiła radna Krystyna 

Kramarzewska jako członek komisji rewizyjnej poinformowała, że komisja po dokładnym 

zbadaniu sprawy w tym po analizie informacji i dokumentacji, uznała stanowisko Burmistrza za 

udokumentowane i uzasadnione w szczególności nie stwierdza się zarzucanego przez skarżącą 

naruszenia dyscypliny finansów publicznych. 

 

Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Pkt 4. Uaktualnienie wniosków osób ubiegających się o przydział lokali mieszkalnych i 

socjalnych. 

 

 Pan Jerzy Szulc Inspektor ds. gospodarki komunalnej i mieszkaniowej poinformował, iż 

do Burmistrza Rzepina wpłynęło siedem wniosków z tego pięć wniosków jest o przydział lokalu 

socjalnego natomiast dwa  pozostałe o przyznanie lokalu mieszkalnego. Wszystkie wnioski zostały 

zaopiniowane pozytywnie. Na lokal socjalny w tej chwili oczekują cztery osoby natomiast 

gdybyśmy uwzględnili te pięć wniosków o których dzisiaj rozmawiamy to liczba ta zwiększy się 

do 9 osób czy też rodzin. Na lokale mieszkalne oczekujących na liście jest 16 osób – rodzin plus 
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dwa wnioski o których mowa dziś to razem oczekujących na lokal mieszkalny jest 18 osób – 

rodzin. 

 

Pkt 5. Sprawy różne. 

 Przewodnicząca Komisji Społecznej poruszyła temat dotyczący internatu w Rzepinie jak 

również chodnika znajdującego się na ulicy Słubickiej. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:                                                                    Przewodniczyła:  

Bernadetta Wąsowicz                                                   Przewodnicząca Komisji Społecznej            

              (-) Krystyna Kramarzewska 

 

 


